



心理技术与应用

Psychology: Techniques and Applications

2018年
第6卷 第7期
Vol. 6 No. 7

CN 10-1104/R
ISSN 2095-5588

主管：中国民主促进会中央委员会
主办：开明出版社
中央财经大学



目次

研究报告

- 感恩与亲社会行为的关系：来自元分析的证据 何慧 王影 李伟强 袁博 (385)
- 小学高年级学生自尊与自杀意念的关系：社交焦虑与学习价值怀疑感的中介作用
..... 陆润豪 吴茜 彭晓雪 董婧 朱智 徐慰 (406)
- 道德事件性质和社会关系类别对中学生道德判断的影响 梁凤华 翁港风 (415)
- 资源理论视角下自我控制对诚信的影响：自我调节疲劳的调节作用
..... 何明远 陈显红 常红英 曾练平 (424)
- 大学生微信使用程度与孤独感的关系：自我控制的中介作用
..... 李波 史滋福 王诗宇 郑凯文 赵翔 (431)

理论与综述

- 人类基本价值观：理论、应用及研究进展 顾璇 王博 (438)

Psychology: Techniques and Applications

Volume 6, Number 7

July, 2018

CONTENTS

- The association between gratitude and prosocial behavior: A systematic review and meta-analysis.....
.....HE Hui; WANG Ying; LI Weiqiang; YUAN Bo(385)
- The Relationship between Self-esteem and Suicide Ideation in High-grade Pupils: The Mediating Effects
of Social Anxiety and Doubt Learning Value.....
.....LU Runhao;WU Qian;PENG Xiaoxue; DONG Jing; ZHU Zhi; CHEN Qingrong; XU Wei(406)
- The effect of Different Moral Events and Social Relation Types on Moral Judgment.....
.....LIANG Fenghua; WENG Gangfeng(415)
- The Relationship between Self-Control and Integrity from the Perspective of Resource Theory: The
Moderating Effect of Self-Regulatory Fatigue.....
.....HE Mingyuan; CHEN Xianhong; CHANG Hongying; ZENG Lianping(424)
- The Correlation between College Students' Degree of WeChat Use and Their Loneliness:The Mediating
Role of Self-Control.....LI Bo;SHI Zifu;WANG Shiyu;ZHENG Kaiwen;ZHAO Xiang(431)
- Human Basic Values: Theory, Applications, and Current Trends.....GU Xuan; WANG Bo(438)